
Schaakvrienden bedankt 
Bedankt voor de enorme verrassing om mij het erelidmaatschap van de Weesper Schaakclub te 
gunnen.  

Als “bezige bij” binnen onze WSC was ik tijdens de Algemene Ledenvergadering van afgelopen 
24 september vooral bezig met de vraag waar halen we een nieuwe voorzitter vandaan. Hebben 
we net een fantastisch seizoen afgesloten waarin we ons 100-jarig bestaan hebben gevierd en 
dan komen we door het overlijden van Egbert Hulsman zonder voorzitter te zitten. Alle 
bestuursleden doen hun taken en het reilen en zeilen van de WSC is niet echt in gevaar. Toch wil 
je dat alle functies binnen de club zijn bemenst. Dat is veel beter voor de continuïteit. 

Die continuïteit was reden om afgelopen seizoen een extra ALV te houden. Die was heel 
succesvol, want er werd een nieuwe voorzitter van de jeugdafdeling gevonden; er werd een 
nieuwe secretaris gevonden; er werd een nieuwe trekker voor het Open Kampioenschap van de 
Stad Weesp gevonden. Maar de vacature voor het voorzitterschap bleef open staan. 

Als vicevoorzitter leidde ik de ALV door de standaard agendapunten. Ook had ik de eer om Theo 
van Tubergen te mogen toespreken vanwege zijn 40-jarig lidmaatschap. Na een korte schorsing 
meldde Jeroen Pureveen zich als nieuwe voorzitter. Ik ben erg blij met deze enthousiaste nieuwe 
voorzitter en ik weet zeker dat jullie dat ook zijn. Hij gaat het vast heel goed doen. 

Opgelucht en ontdaan van alle WSC zorgen begon ik aan het rondje “rondvraag”. Daar waar 
meestal als reactie komt “geen vragen voor de rondvraag” ging het deze keer bij de eerste 
persoon anders. Aftredend secretaris Han Hilders vroeg het woord, verzocht mij van achter de 
bestuurstafel naar voren te komen en sprak mij toe. Een opsomming van wapenfeiten tijdens 
een lidmaatschap van 48 jaar met diverse (bestuurs)functies gaven de onderbouwing voor het 
besluit van de leden van de Weesper Schaakclub om mij het erelidmaatschap te verlenen. 

Dat had ik totaal niet verwacht, maar ik vind het een fantastische afsluiting van het jubileum 
seizoen. Op 7 november stond de WSC in het middelpunt met als één van de hoogtepunten de 
toekenning van de Koninklijke Erepenning. Ik mocht tijdens de feestavond het door mij 
geschreven WSC Jubileumboek presenteren. Wat hebben we met elkaar het 100-jarig bestaan 
geweldig gevierd. En dan mag ik aan het eind van dat jubileumseizoen in het middelpunt staan. 

Later realiseerde ik mij dat mijn vader, Thijs Ottenhoff sr., ook gekoppeld aan een jubileumjaar, 
het 65-jarig bestaan van de WSC, met het erelidmaatschap is geëerd. Nu, 35 jaar later is mij 
diezelfde eer te beurt gevallen. En allebei op 67 jarige leeftijd! Wauw. 

Ik heb de speech uitgesproken door Han Hilders al diverse malen teruggelezen. Het feit dat 
erelid Bertus Vossepoel mij de bijbehorende trofee overhandigde vind ik ook zeer waardevol. 
Dank ook voor de schaaklitho; hij heeft een prachtige plaats gekregen op mij werkkamer. 

Bij thuiskomst was ook mijn vrouw José zeer verrast toen ik haar als eerste de bloemen gaf en 
haar daarna vertelde van alle gebeurtenissen die avond. José heeft ook veel voor de WSC 
gedaan en heeft mij altijd gesteund. De eer straalt daarom ook op haar af. 

Dankbaar en vol trots wens ik ons een Weesper Schaakclub toe met een grote toekomst en veel 
plezier voor allen tijdens de wekelijkse clubavonden. 

André Ottenhoff 


